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Emne: Digitalisering 
 
Hei! Jeg holder på med et internship i Evry som driver forskningsprosjekt angående digitalisering av 
kommuner i nordhordaland. Vi ser på tjenester kommunene gjerne vil digitalisere (eventuelt lage nye 
tjenester). Kan du eller noen andre gi meg eksempler på tjenester som med fordel kunne blitt 
digitalisert i deres kommune og eventuelle utfordringer med dette? Setter meget stor pris på svar! 
 
Mvh 
Haris 


